
PROTOKÓŁ NR 10/12

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 15 października 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Krzysztof Kapała,

4. Zbigniew Piątek,

5. Paweł Pituch.

Nieobecny usprawiedliwiony: Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Kamila Pietraszek, 

8. Teresa Szczepańska, 

9. Zofia Ujma,

10. Artur Wrona,

11. Małgorzata Krysiak,

12. Alicja Tyrawa,

13. Władysław Kaźmierczak,

14. Marta Jaworska,

15. Roman Tryhubczak,

16. Władysława Jankowska,

17. Mirosław Jankowski,

18. Bogusław Borek,

19. Jan Strzelczyk.

Porządek obrad:

1. Przedstawienie sytuacji odnośnie Stacji Sportów Zimowych i Paralotniarstwa na Podgórzu.

2. Ogrodzenie boiska „Orlik” przy Szkole Podstawowej nr 1.

3. Sprawy różne.

Ad.  1 Przewodniczący  Komisji  Sportu  Turystyki  i  Kontaktów  z  Zagranicą  Pan  Adam  Bierowski 

przywitał wszystkich zebranych na posiedzeniu i zapoznał z porządkiem obrad.

Ad.  2  Przekazał  głos  zaproszonemu  Panu  Romanowi  Tryhubczakowi  i  poprosił  o  przekazanie 

aktualnej  sytuacji  w  S-ce  Stacja  Sportów  Zimowych  i  Paralotniarstwa  „Kowary”.  Pan  Tryhubczak  jest 
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prokurentem  w  Spółce.  Całość  inwestycji  oszacowana  jest  na  około  100  milionów  złotych.  Trudności  w 

realizacji  inwestycji  istnieją  od  początku  głównie  ze  strony  służb  ekologicznych.  Przepisy  o  ochronie  

środowiska są bardzo restrykcyjne. Na zlecenie S-ki opracowywana jest inwentaryzacja przyrodnicza przez 

naukowców.

Plan Przestrzennego Zagospodarowania Miasta oparty jest  na ocenie ochrony na środowisku. Regionalna 

Dyrekcja Ochrony Środowiska (RDOŚ) opiniuje raport, nie wydaje decyzji.  Decyzję wydaje Burmistrz, ale 

musi mieć argumenty we właściwie opracowanym raporcie.

Pan Paweł Pituch pytał o skutki ingerencji w przedsięwzięcie przez organizację Natura 2000. Pan Tryhubczak 

stwierdził że Natura 2000 nie zblokuje inwestycji ale utrudnienia są zwiększone, przy czym S-ka może się  

odwołać do Sądu Administracyjnego.

Pan  Burmistrz  oświadczył  że  przyrodnicza  część  raportu  jest  bardzo dobrze  opracowana,  przedstawienie 

samego raportu jest już tylko formalnością.

Do końca roku raport winien być zaopiniowany przez RDOŚ i prace nabiorą dalszego biegu.

Ad. 2 W sprawie ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 1 wraz z boiskiem „Orlik”, wyjaśnień udzieliła  

Dyrektor  Szkoły  Pani  Krysiak  Małgorzata.  Stwierdziła  że  szkoła  jest  ogrodzona  wraz  z  boiskiem  przy 

zachowaniu  wszelkich  dojść  i  dojazdów.  Ze  względu  na  występujące  skutki  wandalizmu,  tj.  butelki  po 

alkoholu, szkło, niedopałki czy strzykawki z igłami na terenie szkoły i boiska należy ogrodzić teren i strzec  

dzieci przed skutkami wandalizmu. Głos w sprawie ogrodzenia zabrała przedstawicielka Rady Rodziców która 

również argumentowała konieczność ogrodzenia szkoły wraz z boiskiem.

Według P. Dyrektor Szkoły Pani Krysiak Pan Mazurak sugeruje swoim zachowaniem przyzwolenie społeczne 

na niszczenie ogrodzenia.

Ad. 3 W sprawach różnych nie było żadnych pytań i zgłaszanych problemów.

Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja podczas posiedzenia nie podjęła żadnych wniosków.

Protokołowała:                                                                                                                 Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                              Komisji Sportu, Turystyki 

                                                                                                                                   i Współpracy z Zagranicą 
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